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    Protokół Nr XIV 

 

z przebiegu obrad XIV  sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 30 listopada   2015 r.  

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:15 w Urzędzie Gminy Pabianice.  

Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych.  Lista 
obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy 
Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt R. Figiel, Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka, Kierownik 
ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami S. Izbicki, Kierownik ref. Oświaty, Kultury i 
Sportu M. Wieczorek, sołtysi Gminy Pabianice obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą 
zał. nr 2  

 

Ad. pkt 1.  

 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, powitał przybyłych i 
stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

 

W tym punkcie Przewodniczący odniósł się do uwagi   zgłoszonej przez radnego K. 
Kowalskiego na poprzedniej sesji do protokołu z XII sesji. Przewodniczący stwierdził,  że w 
jego ocenie protokoły odzwierciedlają w sposób prawidłowy przebieg obrad, jak również jego 
zdaniem jakość nagrań jest zrozumiała.  

Radny K. Kowalski poinformował, że uwaga jego dotyczyła głównie jakości nagrań, chodziło 
o to, aby obrady sesji były nagrywane nieco lepszym sprzętem niż dyktafonem, ponieważ nie 
zawsze spełnia on oczekiwane wymogi, zwłaszcza wtedy kiedy poruszane są w trakcie obrad 
jakieś sporne kwestie, jest wtedy większy hałas na  sali, co zagłusza jakość odbioru. Radny  
przypomniał,  że były już podejmowane wcześniej przez Urząd  próby w kwestii dot. nagrań z 
obrad sesji, skończyło się   na nagrywaniu ich  jedynie sprzętem takim jak dyktafon.  

Radny A. Skawiński zwrócił uwagę, że  zgłoszona poprawka dotyczy sesji XII, a nie tak jak 
zostało zapisane w protokole – XIII sesji. Wnioskował o sprostowanie tego  błędu w protokole 
XIII sesji. 

Więcej  uwag nie zgłoszono.  

Protokoł z XIII sesji został przyjęty w głosowaniu z uwagą zgłoszoną przez radnego A. 
Skawińskiego  - jednogłośnie.  

 

 

Ad. pkt 3. 
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Po przedłożonym przez Przewodniczącego Rady proponowanym porządku obrad XIV sesji 
Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał: 

1/ W sprawie „Rocznego programu współpracy na rok 2016 Gminy Pabianice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego 

W uzasadnieniu projektu uchwały  podaje się, że roczny program współpracy na rok 2016 
gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie jest uchwalany przez organ 
stanowiący JST na podstawie art.5 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie.  

Uchwalenie ww. programu poprzedzone zostało konsultacjami z organizacjami działającymi 
na terenie Gminy Pabianice zgodnie z Uchwałą Nr L/373/2010 Rady Gminy Pabianice z dnia 
29 września 2010 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą 
działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi  i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. W ramach konsultacji, 30 października 2015 r. rozesłano projekt programu do 24 
organizacji. Jedna z nich wniosła propozycje zmian, których część została pozytywnie 
rozpatrzonych przez Wójta Gminy Pabianice i wprowadzona do tekstu projektu uchwały.  

2/ Projekt uchwały w sprawie  weksla in  blanco jako zabezpieczenia prawidłowej realizacji 
umowy o przyznanie pomocy finansowej na realizację operacji pod nazwą „Opracowanie Planu 
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pabianice na lata 2016-2020. 

W uzasadnieniu do projektu uchwały podaje się, że w dniu  17 listopada 2015 r. do Urzędu 
Gminy wpłynęła informacja z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku o przyznanie pomocy na realizację 
operacji „ Opracowanie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pabianice na lata 2016-
20120. W związku z faktem, że realizacja zapisów umowy musi zostać zabezpieczona wekslem 
in blanco, Rada Gminy Pabianice powinna wyrazić zgodą na wystawienie przez Wójta Gminy 
Pabianice takiego weksla wraz z deklaracją.  

3/ Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. Są to zmiany między działami w dz. 
801 Oświata i wychowanie na kwotę 8 500 zł.  

4/ Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. Są to zmiany polegające na włączeniu  
do budżetu gminy środków z Powiatowego Urzędu Pracy na zatrudnienie pracowników w 
ramach robót publicznych na kwotę 8.740,37 zł.  

 

Więcej wniosków nie zgłoszono, Przewodniczący Rady poddał do głosowania  zgłoszone 
wnioski o włączeniu do porządku obrad w/w projektów uchwał nad którymi Rada opowiedziała 
się jednogłośnie w głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdym z wniosków.  

Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty w głosowaniu również jednogłośnie i 
przedstawia się w sposób zapisany poniżej: 
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1. Otwarcie obrad XIV sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XIII  sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i  zapytania radnych. 

7. Analiza gospodarki ściekowej na terenie Gminy Pabianice.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zmieniająca Uchwałę Nr XIII/121/2015 Rady Gminy Pabianice z dnia 26 października 2015 
w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2016 -  Uchwała Nr XIV/A/2015  

b/ zmieniająca Uchwałę Nr XIII/122/2015 Rady Gminy Pabianice z dnia 26 października 2015 
r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2016 – 
Uchwała Nr XIV/B/2015 

c/ zmieniająca Uchwałę Nr XIII/119/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 28 listopada 2011 r. 
w sprawie zatwierdzenia druków informacji i deklaracji podatkowych – Uchwała Nr 
XIV/C/2015  

d/ obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2016 r. – Uchwała Nr 
XIV/D/2015 

e/ planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Pabianice na lata 2016-2020 – Uchwała Nr 
XIV/E/2015 

f/ przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło energię elektryczną i paliwa gazowe – 
Uchwała Nr IV/F/2015  

g/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 – Uchwała Nr XIV/G/2015  

h/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 – Uchwała Nr XIV/H/2015  

i/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 – Uchwała Nr XIV/I/2015  

j/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 – Uchwała Nr XIV/J/2015  

k/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 – Uchwała Nr XIV/K/2015  

l/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Bychlew  - Uchwała Nr XIV/L /2015  

ł/uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Konin   - Uchwała Nr XIV/Ł /2015  

m/uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Piątkowisko   - Uchwała Nr XIV/M / 2015  

n/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Porszewice   - Uchwała Nr XIV/N /2015  
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o/zamiany gruntów w Koninie – Uchwała Nr XIV/O/2015 

p/  „ Rocznego programu współpracy na rok 2016 Gminy Pabianice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego- – Uchwała Nr XIV/P/2015 

r/  weksla in  blanco jako zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy o przyznanie pomocy 
finansowej na realizację operacji pod nazwą „ Opracowanie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 
dla Gminy Pabianice na lata 2016-2020 – Uchwała Nr XIV/R/2015 

s/  zmian w budżecie gminy na 2015 r.  – Uchwała Nr XIV/S/2015 

t/  zmian w budżecie gminy na 2015 r. – Uchwała Nr XIV/T/2015 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

10.Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt 4.  

Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Urzędu Gminy od ostatniej sesji:.  

„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE O PRACY MIĘDZY SESJAMI  

w listopadzie 2015 r. 

W zakresie utrzymania dróg gminnych.  

1. Uzupełniano  ubytki w nawierzchniach  dróg  masą asfaltową na zimno oraz kruszywem 

drogowym i destruktem asfaltowym przy użyciu ciągnika i przyczepy  oraz robotników 

robót publicznych.;  

- w sołectwie  Piątkowisko 

- przy szkole w Bychlewie 

- Osiedle Petrykozy  

- Szynkielew I 

- w Rydzynach 

  Usuwano  odrosty  z poboczy dróg oraz obcinano gałęzie drzew wystające na drogi  między 

innymi  w sołectwie  Piątkowisko, Szynkielew,  Żytowice, Rydzyny 

 

2. Zbierano śmieci z pasa drogowego na terenie Gminy Pabianice 

3. Wykaszano pobocza dróg przy użyciu  wykaszarki ciągnikowej oraz  przy użyciu kos 

spalinowych. 
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4. Zakończono utwardzenie  nawierzchni dróg dojazdowych do pól w sołectwie Janowice 

;  w Janowicach I – destruktem asfaltowym – pow. 481 m2 w Janowicach II – 

kruszywem drogowym – pow. 740 m2.  Wartość  robót  -  39 385,83 zł. brutto.   

5. Wykonano utwardzenie nawierzchni  działki w Bychlewie stanowiącej dojazd do 

zabudowanej nieruchomości (przy posesji nr. 69) 

6. Wykonano utwardzenie płytami betonowymi wewnątrz wiat przystankowych w 

Janowicach i w Koninie.  

7. Wykonywano inne  czynności związane z  utrzymaniem  przejezdności  dróg oraz 

bezpieczeństwem na drogach. 

8. Trwa postępowanie o zamówienie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego na 

„Świadczenie usług transportu publicznego po terenie Gminy Pabianice z 

dofinansowaniem z budżetu Gminy Pabianice”. W najbliższych dniach zostaną 

wyłonieni wykonawcy poszczególnych części zamówienia. 

 
W zakresie gospodarki wodno-ściekowej 

 

W zakresie gospodarki wodno-ściekowej 

1. Awarie sieci wodociągowej usuwane są na bieżąco 

2. Wydano 12 szt.  warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej  

            ( ogółem w roku 2015 - 106 )  oraz 2 szt. warunków  przyłączenia się do sieci kanalizacji 

sanitarnej ( ogółem w 2015 – 62 ) 

3. Zakończono nabór wniosków w ramach programu wsparcia budowy przyłączy 

kanalizacyjnych i przydomowych oczyszczalni ścieków. Przyjęto: 33 wnioski na POŚ  i  39 

wniosków na przyłącza kanalizacyjne (w tym 3 wnioski wycofane ). 

4. Trwają uzgodnienie projektu  rozbudowy sieci wodociągowej w Szynkielewie w PKP. 

Eksploatowane są trzy Stacje Uzdatniania Wody (Żytowice . Górka Pabianicka i Rydzyny ) 

które wraz z zakupem wody ze ZWiK Pabianice zaspokajają w zakresie  jakość i ilość wody 

potrzeby Gminy w całości. Ewentualne przerwy w dostawie wody spowodowane mogą być 

tylko przez nagłe i niespodziewane kataklizmy ( brak zasilania w energię elektryczną znacznej 

części terenu Gminy).   

 

W zakresie gospodarki nieruchomościami 

1.   Skomunalizowano grunty Skarbu Państwa działka 159 w Koninie powierzchnia 201 m2. 

2.   Spisano umowę zlecenie pomiędzy Wójtem a firmą LUKMET na wymianę bramy i paneli 
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ogrodzeniowych w ośrodku zdrowia w Petrykozach 

3.    Wydano 15  zawiadomień o numeracji posesji i nanoszenie podziałów na mapę dyżurną  

numeracji porządkowej 

4.   Wydano jedno postanowienie o zawieszeniu postępowania o rozgraniczeniu. 

5.   Wydano 2 decyzje podziałowe 

6.   Wykonano 50 wypisów z rejestru gruntów ds. służbowych 

7.   Sprawy różne - 30, zaświadczeń dot. uwłaszczeń ,rozgraniczeń ,zasiedzeń nieruchomości / 

 

W zakresie ochrony środowiska 

1. Wydano  9 decyzji zezwalających na wycięcie drzew. 

2. Przygotowano przetarg na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy 

Pabianice 

W zakresie działalności gospodarczej i rolnictwa 

Dokonano 26 wpisy do CEIDG. 

W zakresie oświaty, kultury, sportu i pozyskiwania środków zewnętrznych 

1. Trwa przygotowanie specyfikacji istotnych warunków zamówienia na dostawę oleju 

opałowego do szkół i świetlic na terenie Gminy Pabianice. Procedura zostanie przeprowadzona 

w grudniu br. 

2. Złożony został wniosek na dofinansowanie przebudowy drogi gminnej z Bychlewa przez 

Terenin do granicy z Gminą Dobroń w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. Zgodnie z komunikatem na stronie Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego Wyniki zostaną ogłoszone do dnia 30.11.2015 - wstępna lista 

rankingowa.  

3. Na spotkaniu roboczym w sprawie organizacji Międzynarodowego Festiwalu 

Folklorystycznego POLKA przedstawiono projekt budżetu i ramowego harmonogramu 

imprezy oraz logo festiwalu.  

4. W ramach przygotowania diagnozy  potrzeb uczniów ze szkół należących do Gminy 

Pabianice odbyły się 4 spotkania robocze oraz prowadzono konsultacje telefoniczne i mailowe. 

Szkoły dokonały rozpoznania potrzeb uczniów i wstępnie przeanalizowały zasoby kadrowe 

oraz wyposażenie niezbędne do zaspokojenia ww. potrzeb uczniów. Trwa opracowanie 

dokumentu zbiorowego przedstawiającego sytuację na terenie całej gminy, który będzie 

stanowił podstawę sporządzenia wniosku o dofinansowanie w ramach Poddziałania XI.1.2 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na dofinansowanie działań 
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szkół ogólnych podstawowych i gimnazjów.  

5. Złożono pismo do Biura Łódzkiego w Brukseli - placówka w Łodzi w sprawie udzielenia 

pomocy w zawarciu partnerstwa z podmiotami zagranicznymi na potrzeby organizacji 

wydarzeń kulturalnych i podjęcia wymiany uczniowskiej. Partnerstwo jest niezbędne do 

pozyskiwania funduszy z programów Komisji Europejskiej np. Kultura, Obywatelstwo 

Europejskie, Erasmus.  

6. Przeprowadzono wstępne rozeznanie w zakresie opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Pabianice na lata 2016-2023  

7. Rozpoczęto przygotowania do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach Działania X.1 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na udzielenie wsparcia 

rodzicom dzieci do lat 3 w powrocie do pracy po przerwie związanej z opieką nad dzieckiem:  

- wysłano zaproszenie do wszystkich rodziców dzieci urodzonych pomiędzy 30.09.2013 a 

30.09.2015 tj. ok. 150 przesyłek;  

- prowadzone są badania ankietowe potrzeb ww. rodziców (do dnia dzisiejszego spłynęły 23 

ankiety)  

- odpowiedzi udzielone w ankietach wprowadzane są do arkusza kalkulacyjnego w celu 

opracowania wyników i przygotowania wniosku o dofinansowanie;  

8. W odpowiedzi na pismo MIR przesłano tabelę potrzeb inwestycyjnych Gminy Pabianice  

9. Przeprowadzono konsultacje społeczne w sprawie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej i 

Projektu planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Pabianice: dokumenty wyłożono do wglądu oraz udostępniono na BIP, odbyły się 3 spotkania 

z mieszkańcami.  

10. Przeprowadzono przetarg na dokumentację projektową i zawarto umowę z wykonawcą 

dokumentacji na potrzeby termomodernizacji 9 budynków użyteczności publicznej należących 

do Gminy Pabianice  

11. Uzyskano pozytywną decyzję WFOŚiGW w sprawie dofinansowania opracowania Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej. Dotacja wynosić będzie 14 500,00 zł przy całkowitym koszcie 

35670,00. Z tego powodu konieczne jest podpisanie weksla stanowiącego załącznik do umowy.  

12. Zakończono audyt oświetlenia ulicznego Gminy Pabianice i dokonano odbioru 

dokumentacji audytowej w tym: PFU, Projekty fotometryczne od 3 producentów, 

inwentaryzacja, audyt energetyczny. 

13. Dokonano analizy możliwości uzyskania dofinansowania w ramach RPO 2007-2013 na 

inwestycje drogowe zrealizowane. Najwyżej punktowana inwestycja osiągnęła 60% punktów 

co stanowi wymagane minimum, a pula środków wynosi ok 2,3 mln, co wystarczy na 
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maksymalnie 2 projekty. Ze względu na ryzyko nie osiągnięcia wymaganego minimum oraz 

zbyt małe szanse na uzyskanie dofinansowania stwierdzono brak zasadności ponoszenia 

kosztów wykonania studium wykonalności dla projektu i podjęto decyzję o rezygnacji z udziału 

w konkursie.  

14. W szkole podstawowej w Żytowicach odbyła się akcja Cała Polska Czyta Dzieciom, 

organizowane przez filię Gminnej Biblioteki Publicznej w Żytowicach.  Uczniowie brali udział 

w konkursie na kukiełki postaci z bajek J.CH. Andersena. Wszyscy zostali nagrodzeni 

(upominki ufundowała Gmina Pabianice). Kukiełki trafią do Biblioteki Miejskiej w 

Pabianicach, gdzie będą wystawiane. W ramach akcji rodzice uczniów, ale też pracownicy 

szkół  i Urzędu Gminy czytali bajki uczniom SP i przedszkolakom. Odbyło się też 

przedstawienie pt. Calineczka”. 

Radni nie zgłosili pytań do przedłożonej informacji.  

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Komisji poinformowali  o pracy Komisji między sesjami.  

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M. Lubowicka poinformowała, że 
Komisja, której przewodniczy odbyła 1 posiedzenie, na którym przedłożono temat dot.  
gospodarki ściekowej na terenie gminy Pabianice za trzy kwartały. 
Komisja omówiła materiały na sesję Rady Gminy oraz podjęła sprawy różne. 
Komisja wniosków nie przedłożyła.  
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej J. Błoch poinformował, 
że Komisja odbyła posiedzenie, na którym została podsumowana działalności sportowa za rok 
2014, Omówiono materiały   na sesję oraz sprawy różne. 
W Komisji  udział wzięli  przedstawiciele wszystkich klubów sportowych działających na 
terenie gminy oraz Przewodniczący Gminnej Rady Sportu. Przewodniczący podkreślił, że 
działalność klubów sportowych jest bardzo intensywna, zaangażowanie zarówno działaczy 
sportowych jak i samych   sportowców, dzieci i młodzieży bardzo duża.  Na uwagę zasługuje 
fakt, że opiekunowie młodzieży skupiającej się w klubach  sportowych pracują  społecznie.  
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że Komisja 
omówiła wstępnie projekt budżetu na rok 2016, zapoznała się z informacją na temat 
przygotowania  do „akcji odśnieżania” na drogach Gminy Pabianice, omówiła materiały na 
najbliższą sesję Rady Gminy. Komisja zapoznała się także wstępnie z projektami uchwał w 
sprawach wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie w formie darowizny na rzecz gminy 
Pabianice nieruchomości pod drogi. 
Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że Komisja odbyła między 

sesjami jedno posiedzenie. Była to kontrola  wykorzystania środków budżetowych przez kluby 

sportowe za I półrocze 2015 r. Komisja oceniła pozytywnie działalność klubów sportowych w 

tym temacie.  
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Ad. pkt 6. 

 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Radny K. Kowalski w swoim wystąpieniu zwrócił się o dodatkowe wyjaśnienia w związku z 
udzieloną odpowiedzią Wójta /odpowiedź Wójta Gminy z dnia 25.11.2015 r. / na interpelację 
zgłoszoną podczas  XIII sesji w dniu 26.10.2015 r. Interpelacja o  udzielenie  odpowiedzi na 
przebieg i rozstrzygnięcie sprawy dot. Spółki  Wodnej  w Rydzynach. Radny stwierdził, że 
otrzymana odpowiedź jest lakoniczna  i nie zawiera odpowiedzi na zadane w niej pytania.  
Brak jest takich odpowiedzi: 
-  czy Urząd Gminy składał wniosek o uzasadnienie wyroku sądu, jeżeli tak , to kiedy, 
- czy Urząd Gminy składał apelację od wyroku, jeżeli nie,  to dlaczego. 
Ponadto radny przypomniał, że nawiązał do zaleceń kontroli przeprowadzonej w tej sprawie 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową; faktów, stwierdzeń oraz zaleceń RIO i czy wobec 
zaleceń RIO zostały podjęte kroki dyscyplinarne w stosunku do osób winnych zaniedbań.  
Radny zwrócił się z prośbą o ponowną analizę powyższej interpelacji   i odpowiedź na nią.  
Ponadto radny zwracając  się do Przewodniczącego Rady poinformował, że odpowiedź na 
interpelację otrzymał po niespełna miesiącu , a statutowy termin to 14 dni.  
 
Radny Ł. Drewniak poruszył sprawę dot. zjazdu z drogi krajowej w kierunki „Górki 
Poduchownej”. Przypomniał, że wniosek  o naprawę nawierzchni zjazdu składał wcześniej. 
Nawierzchnia została poprawiona ale nieefektywnie, w dalszym ciągu są dziury, ponieważ 
utwardzenie wykonano kruszywem.   Radny ponownie  wnioskował o interwencję  w tej 
sprawie w Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad. Zdaniem radnego nawierzchnia powinna być 
utwardzona asfaltem. 
Ponadto radny zapytał co ze znakami ograniczającymi prędkość w obrębie szkoły w 
Petrykozach i remizy strażackiej w Górce Pabianickiej.  
 
Radny M. Gryska zapytał, kiedy zostanie wykonana naprawa ogrodzenia przy ośrodku zdrowia 
w Petrykozach. Jaki jest termin realizacji tego zadania.  
 
 
Ad. pkt 7. 

 
 
Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami S. Izbicki przedstawił informację 
na temat gospodarki ściekowej na terenie gminy Pabianice.  
 
Przedstawione informacje  stanowią pisemne  załączniki do niniejszego protokołu o numerach  
3 i 4 do niniejszego protokołu  
 
 
 
Ad. pkt 8. 

 

W-ce Przewodnicząca Z. Kasperska przedstawiła projekty uchwał od nr roboczego 
XIV/A/2015 do XIV/T/2015, co stanowi zał. od nr 5 do nr 24. 
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Radni nie zgłaszali uwag do pierwszego, drugiego, trzeciego i czwartego projektu uchwały. 
Uchwały Nr XIV/128/2015, XIV/129/2015, XIV/130/2015 i XIV/131/2015 zostały przyjęte w 
głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie.  

Po przedstawieniu projektu uchwały o nr roboczym XIV/E/2015 radny A. Skawiński poprosił 
o omówienie założeń inwestycyjnych, które wynikają z Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. 

Uwagę miał również radny K. Kowalski, który zauważył, że PGN wskazuje na 3 scenariusze 
rozwoju Gminy Pabianice. Pytał, który z nich jest najbardziej wiarygodny, jaka jest ocena 
Urzędu. 

W tym miejscu W-ce Wójt Gminy Pabianice poprosił o udzielenie odpowiedzi przez 
Przedstawiciela Fundacji na Rzecz Efektywnego Wykorzystania Energii, Pana Ł. 
Polakowskiego, który współtworzył Plan. 

Pan Ł. Polakowski poinformował, że Plan przewiduje 3 działania: 

A. działania inwestycyjne będące po stronie Gminy, obejmujące głównie termomodernizację 
budynków użyteczności publicznej; 

B. działania, które nie będą wpisane do Wieloletniej Prognozy Finansowej, chyba że uzyskane 
zostanie dofinansowanie; 

C. działania pozabudżetowe. 

Radny A. Skawiński wyraził nadzieję, że ustalenia zawarte w Planie będą realizowane przez 
władze gminy. 

Pan Ł. Polakowski zapewnił, że działania określone w planie były ustalane z władzami. 
Niektóre wynikają nawet z opracowanych audytów energetycznych. Nie są to tylko pewne 
wskaźniki. Jednak do Planu wpisano także przedsięwzięcia ogólne, po to by nie zamykać drogi 
na przyszłość. Jako przykład podał dofinansowanie do termomodernizacji budynków 
jednorodzinnych. Przypuszczał, że Gmina nie będzie dofinansowywać tego typu działań, 
jednak jest to sygnał dla podmiotów, które będą udzielać takie dofinansowanie. Dodał, że 
realizacja większości z tych zadań jest uzależniona od uzyskania dofinansowania. W Planie nie 
przewidziano działań, których nie da się zrealizować, jak np. obniżenie o 20% emisji CO2, choć 
zachowany został „pewien poziom ambicji”. Plan ma być dokumentem dynamicznym, 
aktualizowanym z różnych przyczyn, takich jak zmieniające się koszty, zadania, głównie za 
sprawą podmiotów udzielających dofinansowania. Taka aktualizacja może być dokonana w 
prosty sposób przez pracowników Urzędu, poprzez zmianę uchwały. 

Pomimo takiego przedstawienia tematu radny uważał, że należy przedstawić zaplanowane 
zadania inwestycyjne. 

Zgodnie z prośbą radnego Pan Ł. Polakowski przedstawił zadania, co wskazane jest w treści 
Planu Gospodarki Niskoemisyjnej stanowiącego załącznik do omawianego projektu uchwały. 

Radny A. Skawiński zastanawiał się, czy nie stanowi problemu wpisanie do Planu zadania 
polegającego na termomodernizacji budynku urzędu gminy, który znajduje się na terenie miasta 
Pabianice. 

Pan Ł. Polakowski odpowiedział, że Miasto Pabianice nie będzie prawdopodobnie 
zainteresowane termomodernizacją budynku pozostającego we władaniu Gminy Pabianice. W 
związku z tym nie stanowi to problemu. Dodał, że jest to nierzadki przypadek.   

Radny chciał jeszcze wiedzieć skąd pomysł by wpisać do Planu zadanie polegające na budowie 
oświetlenia hybrydowego, skoro jest to oświetlenie nieopłacalne, spłacające się przez dziesiątki 
lat. 
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Pan Ł. Polakowski zauważył, że mógłby wskazać wiele przedsięwzięć, np. z zakresu OZE, 
które zwracają się po kilkudziesięciu latach. Wpisując tę inwestycję do Planu chodziło o 
uzyskanie dofinansowania, gdyby takie było. 

Radny zauważył, że przedstawiciel Fundacji nie zna i nie musi znać realiów jakie występują w 
Gminie. Jak jednak poinformował były już pomysły by zainstalować oświetlenie hybrydowe w 
Szynkielewie za kwotę kilkuset tysięcy złotych, na które Gmina uzyskała dofinansowanie w 
wysokości 13 tys. zł. Dlatego powtórzył swoje pytanie. 

W tym miejscu odpowiedzi udzielił W-ce Wójt, który stwierdził, że w niczym to nie 
przeszkadza by te inwestycje były zawarte w Planie. Zauważył, że hybryda to nie tylko wiatrak 
i panel słoneczny, ale również powiązanie panelu słonecznego z elektrycznością. W momencie 
braku odpowiedniego nasłonecznienia akumulatory są ładowane z linii energetycznej. 
Zauważył jednocześnie, że tego typu uwagi do Planu radni powinni składać wcześniej, 
ponieważ w dniu dzisiejszym i tak się ich nie zamieści w tym dokumencie. Były bowiem 
konsultacje społeczne w tej sprawie, a oprócz tego odbyło się wspólne posiedzenie Komisji, w 
którym każdy mógł uczestniczyć. Były też spotkania z mieszkańcami w godzinach 
dopołudniowych i popołudniowych. Mimo, że taka inwestycja została wpisana do Planu nie 
musi być realizowana. 

Radny A. Skawiński nie zgadzał się z taką argumentacją. Uważał, że nie tworzy się dokumentu, 
dla samego jego stworzenia. Jeżeli wiadomo, że pewne inwestycje są nieopłacalne to nie 
powinny być wpisane, ponieważ powinny to być realne dokumenty. Powinny być wykonane 
wyliczenia ekonomiczne. 

Dalszą dyskusję w tej sprawie zakończył Przewodniczący, który powtórzył, że taki zapis 
pojawił się w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej, żeby istniała możliwość budowy oświetlenia 
hybrydowego przy dużym dofinansowaniu ze środków zewnętrznych. Dodał, że niektórzy 
mieszkańcy oczekują takiego oświetlenia w miejscach, gdzie konwencjonalne oświetlenie 
powstać nie może. 

Również radny K. Kowalski odniósł się do powyższej dyskusji. Wyraził zrozumienie dla faktu 
powstania tego typu dokumentu. Jego zdaniem jednak brakuje podsumowania dokonanego 
przez przedstawicieli Urzędu, zajęcia stanowiska, co do dalszych kroków. 

Pan Ł. Polakowski na zakończenie dodał, że obecnie wszystko jest w okresie przejściowym, 
gdzie te dofinansowania dopiero się kształtują. Dlatego trudno określić jak ten Plan będzie 
realizowany. 

Dalszych uwag nie było. 

Za przyjęciem uchwały nr XIV/132/2015 radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Kolejnym projektem uchwały był projekt o nr roboczym XIV/F/2015. Wójt odczytał uchwałę 
Zarządu Województwa Łódzkiego w sprawie opinii dotyczącej „Projektu założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pabianice”. Uchwała ta 
stanowi zał nr 25 do protokołu. Opinia jest pozytywna.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Uchwała nr XIV/133/2015 została przyjęta jednogłośnie. 

Radni nie zgłaszali również uwag do następnego projektu o nr XIV/G/2015. Uchwała Nr 
XIV/134/2015 została przyjęta jednogłośnie. 

W tym miejscu radny Ł. Drewniak złożył wniosek formalny o nieczytanie treści kolejnych 
punktów projektów uchwał. 
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Przewodniczący zauważył, że statut nie przewiduje możliwości złożenia wniosku formalnego 
w takiej kwestii, jednak Przewodniczący przychylił się do prośby radnego. 

Kolejnym omawianym projektem uchwały był projekt o nr XIV/H/2015. Radny A. Skawiński 
zauważył, że powyższy projekt dotyczy kosztów postępowania sądowego w związku z 
przegraną przez Gminę Pabianice sprawą zwrotu odszkodowania za ośrodek zdrowia w 
Pawlikowicach. Gmina ma oddać 1,5 mln zł. Radny przypomniał, że mecenas zapewniał, iż 
Gmina Dłutów nie ma podstaw do żądania zwrotu tej kwoty. Radny negatywnie oceniał pracę 
radcy prawnego, w związku z czym dopytywał jaka jest odpowiedzialność mecenasa, czy za 
prowadzenie tego typu spraw radca otrzymuje dodatkowe wynagrodzenie i w jakiej wysokości 
otrzymuje wynagrodzenie. 

Mecenas A. Jankowski odpowiedział, że faktycznie sąd uwzględnił powództwo Gminy Dłutów, 
obecnie przygotowywana jest apelacja. W kwocie określonej w uchwale zawarta jest m.in. 
kwota na opłacenie opłaty sądowej od apelacji. Jego wynagrodzenie to 3750 zł netto plus 
podatek VAT. 

Wójt dodał, że radca nie otrzymuje dodatkowego wynagrodzenia za prowadzenie spraw. 

Radny pytał, kto będzie dalej prowadzić tę sprawę. 

Wójt poinformował, że radca będzie w tej sprawie współpracować z kancelarią prawną. 
Obecnie apelacja jest prawie ukończona, ponieważ Gmina Pabianice ma 14 dni na jej złożenie. 
Jednocześnie Wójt przypomniał, że były w przeszłości prowadzone rozmowy z Gminą Dłutów 
w sprawie odszkodowania. Ustalono wtedy by wypłacić 241 tys. zł plus inflacja, czyli 285 tys. 
zł. Gdyby w tamtym czasie Rada zgodziła się na takie odszkodowanie w dniu dzisiejszym nie 
byłoby sprawy. Gmina Dłutów otrzymała już kwotę 118 tys. zł za działkę znajdującą się obok 
ośrodka zdrowia, a która została sprzedana GDDKiA. Wójt dodał, iż liczył na to, że sąd nie 
przychyli się do roszczeń Gminy Dłutów z uwagi na fakt dalszego prowadzenie opieki 
zdrowotnej również dla mieszkańców Gminy Dłutów. Ponadto dowodził, iż pierwotnie 
nieruchomość ta była wyceniana na kwotę 200 tys. zł, a po dokonanym przez Gminę Pabianice 
remoncie uzyskano odszkodowanie w wysokości prawie 1,6 mln zł. Zatem remont znacznie 
podwyższył tę wartość. 

W związku z powyższą odpowiedzią radny pytał dalej jakie będą koszty w związku z 
zatrudnieniem kancelarii prawnej. 

Wójt odpowiedział, że trwają negocjacje w tej sprawie.  

Pytanie zadał jeszcze radny Ł. Drewniak, który chciał wiedzieć, czy apelacja jest 
przygotowywana przez kancelarię prawną, która specjalizuje się w dziedzinie nieruchomości. 

Wójt odpowiedział, że apelacja jest przygotowywane wspólnie przez mecenasa A. 
Jankowskiego i kancelarię prawną, która specjalizuje się w dziedzinie nieruchomości. 

Dalszych uwag nie było. 

Radni przyjęli uchwałę nr XIV/135/2015 jednogłośnie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu o nr roboczym XIV/I/2015. Uchwała Nr XIV/136/2015 
została przyjęta jednogłośnie. 

Kolejnym projektem uchwały, do której pytanie zadał radny Ł. Drewniak był projekt o nr 
XIV/J/2015. Radny zauważył, że w projekcie przeznacza się 15 tys. zł na utwardzenie placu w 
Piątkowisku i postawienie stojaków na rowery, przy czym z dostarczonego kosztorysu wynika, 
że roboty te wyniosą 30 tys. zł. Radny pytał skąd ta rozbieżność. 

Skarbnik wyjaśniła, że drugie 15 tys. zł pochodzi z funduszu sołeckiego wsi Piątkowisko. 
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Kwota 30 tys. zł określona w kosztorysie nie ulegnie zwiększeniu. Wiadomo o tym z zapytań 
ofertowych, które były kierowane do różnych wykonawców. 

Również radny A. Skawiński odniósł się do powyższego projektu. Zauważył, że jest tylko jedno 
pismo w sprawie zakupu szaf chłodniczych do świetlic wiejskich, a projekt przewiduje zakup 
2 szaf. 

Kierownik M. Wieczorek odpowiedział, że do Urzędu wpłynęły 2 pisma – jedno 17 listopada 
2015r., a drugie 22 października 2015r. 

Radny wyraził zdziwienie w związku z tą informacją. Przypomniał, że Kierownik informował 
na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju o tym, że wpłynęło jedynie jedno 
pismo. 

Kierownik zaprzeczył takiemu faktowi. Przypomniał, że na posiedzeniu Komisji 
poinformował, że wie jedynie o 1 piśmie w tej sprawie z dnia 17 listopada, ponieważ je widział. 
Nie wiedział natomiast, czy wpłynęło również drugie pismo, czy też nie. I taka informacja 
została przekazana radnym. 

Dalszych uwag nie było. 

Uchwała Nr XIV/137/2015 została przyjęta jednogłośnie. 

Uwag nie zgłaszano do kolejnego projektu o nr roboczym XIV/K/2015. Uchwała Nr 
XIV/138/2015 została przyjęta jednogłośnie. 

Pewne wątpliwości pojawiły się z kolei podczas omawiania projektu o nr roboczym 
XIV/L/2015.  

Radny Ł. Drewniak zapytał, odnosząc się do §21 projektu, dlaczego nie stwierdza się wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku uchwalenia planu. Dlaczego jako gmina będziemy pobierać 
opłaty od planów, które były uchwalone wcześniej przez okres 5 lat, a tutaj pozbywamy się 
możliwości pobrania opłaty w momencie, kiedy obecny właściciel zdecyduje się na sprzedaż 
nieruchomości. 

Mecenas odpowiedział, że ustawa przewiduje taki przepis, co jest odzwierciedleniem sytuacji 
na rynku nieruchomości. Z uwagi na zakres zmian jakie zostały wprowadzone zostało zawarte 
takie stwierdzenie. 

Radny A. Skawiński argumentował, że jest to stwierdzenie niesprawiedliwe. Powtórzył 
argumenty radnego Ł. Drewniaka. Oczekiwał wyjaśnień od pracownika, który przygotowywał 
uchwałę. 

Wójt odpowiedział, że właściwy w sprawie pracownik ma w dniu dzisiejszym urlop. 

W takim razie radny Ł. Drewniak zapytał o to, gdzie jest autor opracowania planów 
miejscowych. 

W związku z brakiem możliwości uzyskania wyjaśnień we wskazanym temacie, 
Przewodniczący zaproponował zdjąć powyższy projekt z porządku obrad i ponownie skierować 
go do Komisji. 

Radni opowiedzieli się jednogłośnie za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały o nr 
roboczym XIV/L/2015. 

Podobny przepis, jak powyżej znalazł się w projekcie uchwały o nr roboczym XIV/Ł/2015, w 
związku z czym również w tym przypadku radni opowiedzieli się jednogłośnie za zdjęciem z 
porządku obrad powyższego projektu. 

Z kolei w projekcie uchwały o nr roboczym XIV/M/2015 znalazł się przepis, który stanowi: 
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„Określa się wysokość stawki procentowej służącej naliczeniu jednorazowej opłaty z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku uchwalenia planu dla terenu oznaczonego ZL: 30%” 
- §20. 

Radny Ł. Drewniak pytał, czy opłatę zapłaci w tej chwili obecny właściciel tego terenu, czy 
zapłaci ją w takim momencie, jeśli tę nieruchomość będzie dopiero zbywał. 

W związku z rozbieżnymi odpowiedziami w tej kwestii, Przewodniczący zaproponował by 
również ta uchwała została zdjęta z porządku. 

Radni opowiedzieli się jednogłośnie za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały o nr 
roboczym XIV/M/2015. 

Kolejnymi projektami uchwał były projekty o nr roboczych XIV/N/2015 i XIV/O/2015. Radni 
nie wnosili uwag do powyższych projektów. 

Uchwały Nr XIV/139/2015 i XIV/140/2015 zostały przyjęte w głosowaniu przeprowadzonym 
odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie. 

Uwagi pojawiły się również podczas omawiania projektu uchwały o nr roboczym XIV/P/2015. 
Radny A. Skawiński poinformował, że projekt ten skierowany był do organizacji 
pozarządowych. Jedna z organizacji wniosła propozycje do projektu. W dużej mierze zostały 
one uwzględnione. Mimo to radny zauważył, że stowarzyszenie „Nowoczesność dla Rozwoju” 
w dziale piątym pkt 2 zaproponowała by materiały informacyjne od organizacji pozarządowych 
były umieszczane w czasopiśmie gminnym, na stronach internetowych Urzędu oraz w mediach 
społecznościowych obsługiwanych przez Urząd. Pytał dlaczego taki zapis nie został 
uwzględniony. Zaproponował również by do każdego działu z zakresu wypoczynku letniego, 
kultury, czy upowszechniania kultury fizycznej przypisane zostały określone kwoty pieniężne 
z puli wskazanej w budżecie. Chodziłoby o to by całość środków nie była przeznaczana na 
jeden cel. 

Odpowiedzi na powyższe pytania udzielił Kierownik M. Wieczorek. W pierwszej kolejności 
odczytał zapis proponowany przez stowarzyszenie: „Współpraca pozafinansowa polega na...”. 
Było kilka zaproponowanych i ten, o którym mowa: „wspieraniu polityki informacyjnej 
organizacji poprzez zamieszczanie ich materiałów informacyjnych w gazetce gminnej oraz na 
stronach www Urzędu Gminy i portalu społecznościowym facebook, zachowując zasadę 
równoprawności, uczciwej konkurencji między zainteresowanymi podmiotami”. Urząd 
proponuje natomiast następujący zapis: „wspieraniu polityki informacyjnej organizacji 
pozarządowych w zakresie realizowanych działań, zachowując zasady równoprawności i 
uczciwej konkurencji pomiędzy zainteresowanymi podmiotami”. Wyjaśnił, że jeżeli 
enumeratywnie wymienione zostanie, iż każda informacja przekazana przez jakiekolwiek 
stowarzyszenie realizujące jakiekolwiek działanie skierowane do mieszkańców gminy ma być 
zamieszczone  w gazetce gminnej oraz na stronach ww Urzędu Gminy i portalu 
społecznościowym facebook, to Urząd nie będzie miał wyboru ani wpływu na takie informacje. 
Zauważył po pierwsze, że część informacji może ulegać szybkiej dezaktualizacji, dlatego będą 
to informacje, które można zamieszczać na facebooku, a nie w czasopiśmie, które wydawane 
jest raz na kwartał. Po drugie wskazał na treści, z którymi nie będzie zgadzać się kierownictwo 
Urzędu, czy Rada Gminy. Pomimo modyfikacji tego przepisu, idea ta będzie realizowana. 

Radny A. Skawiński zauważył, że nie taka była intencja stowarzyszenia. 

Kierownik odpowiedział, że domyśla się tego, jednak zapis proponowany przez stowarzyszenie 
„wiązał ręce”. Następnie odniósł się do propozycji przypisania odpowiednich kwot do 
obszarów współpracy. Stwierdził, że nie widzi możliwości by w Programie współpracy takiego 
podziału dokonać. Program musi być uchwalony do 30 listopada, a budżetu na 2016r. jeszcze 
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nie ma. Można więc było wpisać jedynie tę kwotę, która wynika z projektu budżetu z 
zastrzeżeniem, że może ona ulec zmianie. Natomiast przy omawianiu budżetu, faktycznie 
można tę kwotę rozbić na poszczególne działania. I to znajdzie się wtedy w odpowiednich 
działach budżetu. Dodał jeszcze, że nie spotkał się z Programami współpracy, w których 
przypisywano by kwoty do poszczególnych działów. 

Radny A. Skawiński zauważył jeszcze, że stowarzyszenie wskazywało na terminy konsultacji. 
W projekcie Programu nie ma tego zapisu, jednak po rozmowie z Kierownikiem M. 
Wieczorkiem będzie też uchwała, która będzie zmieniana. Prosił by było to również w tym 
roku. 

Kierownik wyjaśnił, że radnemu chodzi o uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 
konsultowania z Radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. Przyznał, że jest to uchwała z 2010r., a jej przepisy są nie do końca aktualne. 
Zauważył, że na grudniowe komisje propozycje zmian mogą zostać przygotowane, a radni 
zdecydują, czy uchwała ma zostać przygotowana również na sesję w grudniu. 

Radni opowiedzieli się jednogłośnie za przyjęciem uchwały Nr XIV/141/2015. 

Ostatnimi przedstawionymi projektami uchwał były projekty o nr roboczych XIV/R/2015, 
XIV/S/2015 i XIV/T/2015. Radni nie zgłaszali do nich uwag. 

Uchwały Nr XIV/142/2015, XIV/143/2015 i XIV/144/2015 zostały przyjęte w głosowaniu 
przeprowadzonym nad każdą z nich osobno, jednomyślnie. 

Dalszych uwag, ani pytań w tym punkcie nie było. 

 

Ad. pkt 9. 

 

Wójt udzielając odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski poinformował, że jak tylko 
otrzyma wyciąg z protokołu, to wnioski w nim zawarte będą kierowane do właściwego w 
sprawie pracownika w celu udzielenia odpowiedzi. Następnie udzielił odpowiedzi na zapytania 
ustne, które pojawiły się na poprzedniej sesji Rady Gminy. Odpowiedzi były następujące: 

1. W związku z pytaniem radnego A. Wąsata w sprawie zasady jaka została zastosowana 
w związku z przełożeniem w Hermanowie lampy ulicznej z jednego punktu na drugi - 
zasadą od lat przyjętą w gminie Pabianice jest umieszczanie lamp na co drugim słupie 
energetycznym, a dodatkowo w miejscach niebezpiecznych takich jak skrzyżowania, 
czy łuki drogi. Zasada ta jest realizowana na terenie całej gminy, tam gdzie oświetlenie 
należy do PGE. 

2. W związku z pytaniem radnego A. Skawińskiego w sprawie wymiany lamp ulicznych 
informuję, że taką wymianę dokonuje PGE na własnym oświetleniu w ramach umowy 
zawartej między Gminą a PGE Dystrybucja na konserwację oświetlenia ulicznego. 
Wymianie podlegają lampy najbardziej energochłonne na lampy sodowe o mocy 70W 
w ilości 40 szt. rocznie. 

3. Przekazano do PGE uwagi radnego K. Kowalskiego w sprawie sposobu i terminu 
informowania o przerwach w dostawie prądu wraz z prośbą o przekazywanie tego typu 
informacji z odpowiednim wyprzedzeniem oraz w sposób, który zapewni dotarcie 
informacji do wszystkich zainteresowanych. 

4. Do GDKiA przekazane zostało pismo w sprawie przebudowy skrzyżowania drogi 
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krajowej nr 71 z drogą gminną Świątniki-Górka Pabianicka. 

Poinformował również, że koszt czasopisma gminnego wyniósł 2400 zł brutto. 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego. 

 

Ad. pkt 10. 

 

W ramach wolnych wniosków, komunikatów i spraw różnych jako pierwszy głos zabrał radny        
Ł. Drewniak, który poinformował zebranych, że odbyło się podsumowanie projektu, który był 
realizowany przez stowarzyszenie „Nowoczesność dla Rozwoju” przy udziale środków 
Fundacji PZU. Niestety, część zaproszonych osób wyszła wcześniej, dlatego radny 
poinformował w dniu dzisiejszym o organizowanej w dniu 5 grudnia br. zabawie mikołajkowej 
w świetlicy w Hermanowie o godz. 18:00, na które zapraszał zebranych. Poinformował przy 
tym o atrakcjach jakie są planowane. 

W drugiej kolejności głos zabrał radny A. Skawiński, który odniósł się do dwóch spraw. W 
pierwszej kolejności zapytał, jak wygląda sprawa sądowa z byłym pracownikiem Urzędu. W 
drugiej natomiast chciał wiedzieć, jakie są plany urzędu w kwestii oświetlenia, w związku z 
wykonanym audytem oświetleniowym, czy planowana jest kompleksowa wymiana lamp. 
Radny odniósł się również do udzielonej mu odpowiedzi dotyczącej wymiany lamp sodowych. 
Prosił o bardziej szczegółową odpowiedź, pytając o sens wymiany lamp sodowych na sodowe, 
a nie LED. Zastanawiał się, czy Urząd nie ma wpływu na to by PGE dokonywała wymiany 
lamp na lampy LED. 

Kolejne pytanie zadała radna D. Szczesik. Radna zauważyła, że zebrani otrzymali 
harmonogram odśnieżania dróg gminnych, a co z drogami powiatowymi. 

Wójt odpowiedział, że starostwo powiatowe nie przeprowadziło jeszcze przetargu na 
odśnieżanie. 

Głos zabrała także radna A. Marciniak, która poprosiła o zainstalowanie haczyków pod 
ławkami, które umożliwiłyby powieszenie torby. Poinformowała również, że Eko-Region nadal 
nie odbiera od mieszkańców dodatkowych worków. 

Kierownik S. Izbicki odpowiedział, że w dniu jutrzejszym, tj. 1.12.2015r., odbędzie się 
spotkanie z przedstawicielami Eko-Regionu. 

W następnej kolejności informację o planowanym posiedzeniu połączonych Komisji i sesji 
przekazał Przewodniczący Rady Gminy. Stwierdził, że posiedzenie połączonych Komisji w 
temacie  omówienia budżetu na 2016r. zaplanował na dzień 18.12.2015r. na godz. 11:00, a sesję 
na dzień 30.12.2015r. na godz. 10:00. Poprosił również o składanie propozycji do planu pracy 
na 2016r. do dnia 18.12 br. 

Dalszych uwag ze strony radnych nie było.  

Odpowiedzi na pytanie radnego A. Skawińskiego udzielił mecenas A. Jankowski, który 
poinformował, że 21 listopada br. odbyła się rozprawa w sądzie pracy. Wyrok ogłoszony 
zostanie w najbliższy piątek o godz. 14:00. 

Radny A. Skawiński dopytywał o sprawę w prokuraturze. 

Mecenas odpowiedział, że Urząd będzie składać zażalenie na umorzenie. 

Dalszych uwag nie było. 
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Ad. pkt 11. 

Przewodniczący zakończył XIV sesję Rady Gminy. 

 

 

 Przewodniczący Rady Gminy 
Pabianice 

 

 Marek Muszczak 

 

 

 

Protokołowały: 

Urszula Czerwonka 

Andżelika Miszewska  

Andżelika Miszewska 

 
  

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


